
26. april 2022 

Oplæg til debat om samarbejde. 

I har jo alle modtaget opsamlingen fra Trine vedrørende mødet i Holing d.10. 

februar. Her fremgår det at vi gerne vil samarbejde, men der skal være noget  

konkret at samarbejde om, og at det skal styres af vandværkerne. 

Som jeg læser svarerne fra aftenen i Holing ønsker vandværkerne et styrket 

vandråd, ønsker kun en forening, ikke solidarisk, måske på sigt når vi kender 

projekterne, man vil gerne samarbejde om grundvandsbeskyttelse, analyser, evt. 

GPS opmålinger. Men først når det er vendt i alle bestyrelser.  

Bestyrelsen for vandrådet fik rollen at tage det første møde med Trine og Dennis på 

Rådhuset. Og der er ingen tvivl om at kommunen ønsker et tæt og solidarisk 

samarbejde på sigt, det står jo så i stærk kontrast til hvad vandværkerne ønsker. 

For at være konstruktive havde vandrådsbestyrelsen taget følgende emner med som 

forslag til samarbejde 

1. CO2-neutral i 2030 

2. Udbud af vandanalyser 

3. Indsatser i grundvandsdannende opland de næste 10 år. 

4. Nødforsyning. 

5. Fælles indvinding /kildeplads for nogle vandværker. 

I skal se det som et oplæg til en debat om i hvilken retning vi skal gå og hvad vi skal 

samarbejde om, det er vigtig at vi i vandværkerne bliver enig om hvad vi vil 

fremadrettet for at vi kan stå stærk over for de folkevalgte på sigt. 


